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Vragen van de leden Van Rooijen en Van Brenk (beiden 50PLUS) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over het artikel «Verhoog de BTW op drinkwater 
niet» (ingezonden 4 september 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Verhoog de BTW op drinkwater niet»?1 

Vraag 2
Wat is het effect van de verhoging van de btw op de prijs van drinkwater? 

Vraag 3
Hoe is de belasting op drinkwater opgebouwd? Klopt het dat de belasting op 
drinkwater bijna 30% bedraagt? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de stelling dat een eerste levensbehoefte als drinkwater 
uitgezonderd zou moeten zijn van deze btw-verhoging? 

Vraag 5
Overweegt het kabinet de Belasting op Leidingwater (BoL) te verlagen of af te 
schaffen, nu de btw op drinkwater stijgt? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 Trouw d.d. 3 augustus 2018.
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